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Z A P I S N I K
sa 155. sjednice Gradonačelnikovog stručnog kolegija

održane 2. listopada 2015. godine
u Maloj vijećnici s početkom u 8,00 sati

PRISUTNI: Ivica Knežević, gradonačelnik, Gordana Piskač, pročelnica, Đulio Jusufi, voditelj
Odsjeka za proračun i financije, Davorka Grgurić, voditeljica Odsjeka za komunalni sustav, imovinu,
prostorno  uređenje  i  promet,  Nikola  Muvrin,  direktor  „Risnjak  –  Delnice“  d.o.o.,  Ivana  Pleše,
djelatnica   Narodne  knjižnice  i  čitaonice  Delnice,   Davorin  Klobučar,  djelatnik  GSC  Delnice,
Zvezdana Jerković, ravnateljica Dječjeg vrtića „Hlojkica“ Delnice, Tomislav Mrle, voditelj Stručne
službe  za  obavljanje  poslova  tijela  Grada,  samouprave  i  uprave  i  Klaudija  Kumpar,  tajnica
gradonačelnika.

Izostanak je ispričala Katarina Mihelčić, Dragan Abramović, Indira Rački Joskić umjesto koje
sjednici prisustvuje Ivana Pleše.

IZVJEŠTAJNI KOLEGIJ

NIKOLA MUVRIN
- Doprema sadnica iz rasadnika Jatrebarsko, sadnja sadnica.
- Zelene površine redovito se kose i održavaju kao i odmorišta i autobusna stajališta.
- Čišćenje prostora kod mosta u Kuželju.
- Pokošeno je dječje igralište u Lučicama.
- Dovezeni su panjevi i brezova stabla za advent.
- Košnja kanala u Iševnici.
- Uređenje parka.
- Postavljanje prometnih znakova. Nabavljen je aparat za bušenje rupa za postavu znakova.
- Dimnjačarska služba:  preostaje Vidikovac i Ulica Doli i tada su Delnice gotove. Odrađen je

dio Kuželja.  Gradonačelnik je zatražio da se JLS koje nemaju riješeno pitanje dimnjačara
pošalje cirkularno pismo o usluzi na njihovom području.

ĐULIO JUSUFI
- Poslano je tromjesečno izvješće za kredite Ministarstvu financija.
- Akti doneseni na sjednici Gradskog vijeća dostavljeni su UDU na nadzor.
- Sastanak s Erste bankom u svezi donacije za viseći most.
- Zahtjev Erste banci za donaciju za advent.
- Sastanak s djelatnicima Dječjeg vrtića u svezi kolektivnog ugovora.
- Izračun zateznih kamata.
- Aktivnosti  vezane  uz  izradu  ugovora  o  donacijama  i  komunikacija  s  potencijalnim

donatorima.
- Odluka o privremenom korištenju nekretnina u političke svrhe.
- Sastanak s Plivačkim klubom za ostatak sredstava za korištenje bazena.



- Storniranje fakture Azut-medije za oglašavanje.

IVANA PLEŠE
- Slaganje knjižnične građe.
- Nabava dnevnog i tjednog tiska.
- Rješavanje korisničkih upita.
- Nabavljanje novih knjiga.
- Izračun stvarne cijene i uvođenje novih knjiga u računalni katalog.
- Zaštita građe.
- Pričaonica priča i kreativna radionica te radionica udruge Dotepenac.
- Radijske emisije.
- Lista novih knjiga za listopad.
- Slaganje police zavičajne zbirke.
- Dogovor s knjižničarkom u OŠ na temu kvizova.

DAVORKA GRGURIĆ
- Započeti su iskopi za novi pristup prema Croatiji.
- Pronaći način drugačijeg pristupa bunaru (ne kraj Klaonice).
- Redoviti dogovori i sastanci za radove na Supilovoj ulici, rasteretnom kanalu i Šetalištu I. G.

Kovačića.
- Projektna dokumentacija za Kendar.
- Priprema za bagatelnu nabavu za rekonstrukciju fasade i krovišta na Dječjem vrtiću.
- Napravljena je dokumentacija za kubuse.
- Rješenja za komunalnu naknadu, komunalni doprinos.
- Dogovor oko sječe granja uz Croatiju.
- Izmjena Odluke o korištenju poslovnog prostora bez naknade.
- Odluka o prijevozu pokojnika.
- Sastanci za advent.
- Rješenja za naknade za nezakonito izgrađene zgrade.

ZVEZDANA JERKOVIĆ
- Problem s prozorima koji ne dihtaju i kroz koje puše.
- Na Odgojiteljskom vijeću donesena je Odluka o prihvaćanju godišnjeg plana i programa rada

te Kurikuluma. 
- Upravno vijeće usvojilo je novi Pravilnik o zaštiti na radu te protokole o postupanju u kriznim

situacijama.
- Potrebno je raspisati natječaj za dva odgajatelja na određeno vrijeme i za medicinsku sestru.
- Suradnja s knjigovodstvenim servisom.
- Uređenje web stranice.
- Obilježavanje „Tjedna djeteta“.
- Sindikat Vrtića bio je u Odsjeku za financije Grada.

DAVORIN KLOBUČAR
- Pripreme za Festival sportske rekreacije žena. 
- Jučer je započeo s radom bazen.
- Na Platku je održana tiskovna konferencija. Osobno je istaknuo aktivnosti u Delnicama.

GORDANA PISKAČ
- Popis i izrada kataloga vezano za muzejsku građu koju posjedujemo u kući Rački se radi,

angažirane su volonterke koje pomažu muzejskoj savjetnici. 
- Radovi na Supilovoj ulici i Šetalištu I. G. Kovačića kasne s obzirom na plan.



- Dovršetak prodaje stanova u Radničkoj 6 u Lučicama.
- Očekujemo projektnu dokumentaciju za knjižnicu.
- Jučer smo obišli lokacije za kamp ili odmorišta. Sve je u privatnom vlasništvu i sve je van

građevinskog područja. Trebamo ići u izmjenu prostornog plana.  
- Kontakt s Udrugom Revolt koja je dobila sredstva za uređenje Potoka.
- Ugovori za preuzimanje objekta Hidroelektre.
- Hitnu  službu  potrebno  je  pozvati  na  razgovor  u  svezi  njihove  zamolbe  za  postavljanje

nadstrešnice. 
- Kontakt  s  gospodinom Kajtazijem vezano  za  kontejnere  koje  je  nabavio  od  Ministarstva

financija za romsko naselje.
- Što se tiče UPU-a slijedi dostavljanje odluke Zavodu za prostorno uređenje i postupak javne

nabave za odabir izrađivača UPU-a
- Ministarstvu financija uputiti zahtjev za suglasnost za utrošak sredstava za prolongiranje roka

izvršenja kredita. 
- Službenik Ivan Majnarić odlučio je dati  otkaz.  S obzirom da on radi  na prijavama za EU

projekte, a uskoro se očekuju objave natječaja, to je radno mjesto potrebno čim prije popuniti.

TOMISLAV MRLE
- Izrađena je tablica kupoprodajnih ugovora.
- Razgovori i dogovori s OTP bankom.
- Prikupljanje dokumentacije za legalizaciju na lokaciji „Mrtvice“.
- Postupanje po zahtjevima stranaka.
- Nastavak aktivnosti nakon sjednice Gradskog vijeća, pisanje zapisnika, slanje općih akata na

nadzor u UDU, dostava odluka i sl.
- Inspekcijski nadzor zaštite od požara.
- Upućen je dopis MO Crni Lug i DVD-u radi brisanja iz registra udruga.
- Nastavak aktivnosti vezanih uz zaposlenje portira.
- Mjesnim odborima upućen je dopis za izradu plana i programa rada za 2016.
- Izrada rješenja za prisilnu naplatu komunalne naknade.
- Poslovi vezani uz ostavinu Polić.
- Komunikacija s Katastrom u svezi Odluke o imenovanju novog trga.
- Aktivnosti vezane uz sistematizaciju JUO.

Dovršeno u 8,55 sati.

Tajnica gradonačelnika Gradonačelnik
Klaudija Kumpar Ivica Knežević, dipl. iur.


